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do ministra spraw wewnętrznych 

w sprawie kontroli NIK dotyczącej funkcjonowania szkół i ośrodków 

szkoleniowych w Policji, Państwowej Straży Pożarnej i Straży Granicznej 

Szanowny Panie Ministrze! NIK przedstawiła informację o wynikach 

kontroli funkcjonowania szkół i ośrodków szkoleniowych w Policji, Państwowej 

Straży Pożarnej i Straży Granicznej. Kontrolerzy NIK m.in. zwrócili uwagę na 

to, że wielkość środków finansowych przeznaczanych na szkolenia tych służb 

mundurowych zmniejsza się corocznie i jest niewystarczająca w stosunku do ich 

zapotrzebowania. W 2009 r. na ten cel przeznaczono 411 mln zł, a w 2011 r. już 

tylko 365 mln zł. Według NIK niedostateczne jest również przygotowanie 

zawodowe pracowników dydaktycznych zatrudnionych w szkołach i ośrodkach 

szkoleniowych w Policji i PSP. Stwierdzono na przykład, że w Wyższej Szkole 

Policji w Szczytnie ponad 70% nauczycieli akademickich posiadało jedynie 

tytuł magistra. W wynikach kontroli zwrócono także uwagę na niepełną 

realizację zadań w zakresie podnoszenia kwalifikacji zawodowych przez 

funkcjonariuszy w stosunku do potrzeb ustalonych przez ich komendy główne. 

W związku z powyższym zwracamy się do Pana Ministra z następującym 

pytaniem: Jakie działania zamierza podjąć ministerstwo w celu poprawy 

funkcjonowania szkół i ośrodków szkoleniowych w Policji, Państwowej Straży 

Pożarnej i Straży Granicznej? 

Z poważaniem 

Posłowie Jan Warzecha  

i Bogdan Rzońca 

Warszawa, dnia 25 września 2013 r. 

 


